
1 
 

Z á p i s 

z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Vřesina 

konaného dne 24.10.2022 

 

 

 

1) Zahájení 

Ustavující zasedání zastupitelstva obce zahájil v 17:05 hod. dosavadní starosta Ing. Jiří Kopeň.  

Při vstupu obdrželi zvolení zastupitelé osvědčení o zvolení do zastupitelstva obce podle § 53 zákona 

č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 

Dnešní zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích (obecní zřízení), v platném znění, konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro podání návrhů 

soudu na neplatnost voleb nebo hlasování. Na zasedání bylo přítomno 14 členů zastupitelstva. 

Omluven byl pan Ing. Leopold Šíma pro nemoc. 

 

 

2) Složení slibu členů zastupitelstva obce 

Starosta Ing. Jiří Kopeň přečetl slib a vyzval zastupitele, aby povstali a pronesli slovo „slibuji“. Slib 

potvrdili svým podpisem. Před složením slibu upozornil přítomné členy zastupitelstva, že odmítnutí 

složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., 

o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). Žádný člen 

zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 

Znění slibu: 

„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 

svědomitě, v zájmu obce Vřesina a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“  

 

Dále se hlasovalo o způsobu hlasování. Pro veřejné hlasování se vyslovilo všech 14 zastupitelů obce. 

 

Usnesení:  

1-2-1 Zastupitelstvo obce schvaluje způsob hlasování veřejně. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

3) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

Při hlasování o zapisovatelce ustavujícího zasedání, kterou byla navržena pracovnice obecního úřadu 

paní Iveta Bártová, DiS. 
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Usnesení: 

1-3-1 Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelku ustavujícího zasedání paní Ivetu Bártovou, DiS. 

 

Pro 14, proti 0 , zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Pan Pavel Pokorný navrhnul prvním ověřovatelem pana Ing. Tomáše Mičaníka, Ph.D.  Paní Libuše 

Kudelová navrhla na druhého ověřovatele pana Bc. Petra Ličku. 

 

Usnesení:  

1-3-2 Zastupitelstvo obce schvaluje prvním ověřovatelem zápisu Ing. Tomáše Mičaníka, Ph.D. 

 

Pro 14, proti 0 , zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení:  

1-3-3 Zastupitelstvo obce schvaluje druhým ověřovatelem zápisu Bc. Petra Ličku. 

 

Pro 14, proti 0 , zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4) Schválení programu ustavujícího zasedání 

Starosta předložil tento návrh programu ustavujícího zasedání: 

  

1. Zahájení 
2. Volba zapisovatele 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení programu ustavujícího zasedání ZO 
5. Volba starosty, místostarosty a členů rady obce 

a. určení počtu místostarostů 
b. určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni (§ 71 odst. 1 

písm.a/  zákona o obcích) 
c. určení způsobu volby starosty, místostarosty a členů rady obce 
d. volba starosty 
e. volba místostarosty 
f. volba členů rady obce 
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6. Zřízení finančního a kontrolního výboru 
a. určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
b. volba předsedy finančního výboru 
c. volba členů finančního výboru 
d. volba předsedy kontrolního výboru 
e. volby členů kontrolního výboru 

7. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce (§ 72 
odst. 2 zákona o obcích) 

8. Jmenování určeného člena zastupitelstva pro činnosti spojené s pořizováním územně 
plánovací dokumentace 

9. Diskuse 
10. Závěr 

 

Nikdo neměl žádné návrhy pro doplnění programu, proto se přistoupilo k hlasování.  

 

Usnesení: 

1-4-1 Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program ustavujícího zasedání. 

 

Pro 14, proti 0 , zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

5 a) Určení počtu místostarostů 

Dosavadní starosta pan Ing. Jiří Kopeň vyzval zastupitele, aby předložili návrhy. Pan Pavel Pokorný 

navrhl, aby obec měla jednoho místostarostu. Protože jiné návrhy nebyly, hlasovalo se pouze o 

tomto návrhu.  

 

Usnesení: 

1-5a-1 Zastupitelstvo obce rozhodlo, že v tomto volebním období bude v obci jeden místostarosta. 

 

Pro 14, proti 0 , zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

5 b) Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni  

Paní Libuše Kudelová navrhla, aby jako jediný uvolněný pracoval starosta. Další návrhy nebyly, proto 

se přešlo k hlasování. 

 

Usnesení: 
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1-5b-1 Zastupitelstvo obce rozhodlo, že v tomto volebním období bude starosta obce vykonávat 

funkci jako uvolněný člen zastupitelstva obce ve smyslu § 71 Zákona o obcích. 

 

Pro 14, proti 0 , zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

5 c) Určení způsobu volby starosty, místostarosty a členů rady obce 

Volba může proběhnout tajně i veřejně. Vzhledem k tomu, že se už na začátku jednání rozhodlo o 

veřejném hlasování, tento bod byl vypuštěn. 

 

 

5 d) Volba starosty 

Dosavadní starosta pan Ing. Jiří Kopeň poprosil zastupitele, aby předložili své návrhy. Pan Marcel 

Vajda navrhl pana Ing. Petra Řeháčka, který s tím souhlasil. Pan Ing. Kopeň navrhl pana Pavla 

Pokorného, který poděkoval, ale odmítl s tím, že jeho strana podpoří pana Ing. Petra Řeháčka.  Pan 

Bc. Lička vyslovil názor, že starostou by měl být ten, který dostal nejvíce hlasů, a proto navrhuje pana 

Petra Krahulce.  Pan Petr Krahulec poděkoval voličům za hlasy, ale důvěru vložil do svých kolegů, 

kteří byli na prvním a druhém místě kandidátní listiny. Pan Ing. Ondřej Mizera navrhuje pana Ing. 

Jiřího Kopeně, děkuje a přijímá. Další jiné návrhy nebyly, proto se přešlo k hlasování.  

 

Volba proběhla v souladu s jednacím řádem v opačném pořadí, než padly návrhy.  

 

Usnesení: 

1-5d-1 Zastupitelstvo obce volí do funkce starosty obce Ing. Jiřího Kopeně. 

 

Pro 4, proti 7, zdržel se 3. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení: 

1-5d-2 Zastupitelstvo obce volí do funkce starosty obce Ing. Petra Řeháčka. 

 

Pro 10, proti 0 , zdržel se 4. 

Usnesení bylo přijato. 
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Protože byl zvolen nový starosta obce, pan Ing. Jiří Kopeň předal slovo panu Ing. Petru Řeháčkovi, 

který se ujal slova. Nejprve poděkoval kolegům ze strany SNK, kteří ho podporovali před volbami, 

taktéž kolegům ze strany KDÚ-ČSL, ODS, ale i z Otevřené radnice. Poprosil všechny o trpělivost, čas 

a šanci, aby dokázal, že změna, kterou si vyžádali voliči, je správná. Chce být lepším starostou a bere 

to jako poslání. Dle jeho slov, starostou neznamená být jen dobrý pracovník a manažer, ale i člověk, 

který vesnici spojuje, setkává se s lidmi, zúčastňuje se akcí a poslechne si každého občana 24/7. 

Taktéž poděkoval panu Ing. Jiřímu Kopeňovi za vynaloženou práci pro obec. 

 

 

5 e) Volba místostarosty 

Pan Ing. Tomáš Mičaník, Ph.D. navrhl na funkci místostarosty pana Pavla Pokorného. Další návrhy 

nebyly, proto se přistoupilo k hlasování.  

 

Usnesení: 

1-5e-1 Zastupitelstvo obce volí do funkce místostarosty pana Pavla Pokorného. 

 

Pro 9, proti 1, zdržel se 4. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

5 f) Volba členů rady 

Starosta obce pan Ing. Řeháček poprosil o návrhy do rady obce. Pan Mgr. Tomáš Bjaček navrhnul 

pana Marcela Vajdu. Pan Ing. Bárta, Ph.D. navrhnul paní Libuši Kudelovou a pan Pavel Pokorný 

navrhnul paní Barboru Benešovou, MgA. Všichni navržení kandidaturu přijali. 

 

Usnesení: 

1-5f-1 Zastupitelstvo obce volí do funkce člena rady pana Marcela Vajdu. 

 

Pro 9, proti 1, zdržel se 4. 

Usnesení bylo přijato. 

 

1-5f-2 Zastupitelstvo obce volí do funkce člena rady paní Libuši Kudelovou. 

 

Pro 10, proti 0, zdržel se 4. 

Usnesení bylo přijato. 
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1-5f-3 Zastupitelstvo obce volí do funkce člena rady paní Barboru Benešovou, MgA. 

 

Pro 9, proti 1, zdržel se 4. 

Usnesení bylo přijato. 

 

6 a) Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

Starosta obce pan Ing. Řeháček vysvětlil úlohu kontrolního a finančního výboru, hovořil z vlastní 

zkušenosti, protože dříve byl předsedou finančního výboru. Výbory by měly upozorňovat na možné 

chyby či nedostatky. Přál by si, aby byly výbory složeny jak ze členů koalice, tak z opozice. Doposud 

byly výbory tříčlenné, jiný návrh předložen nebyl. 

 

Usnesení: 

1-6a-1 Zastupitelstvo obce rozhodlo, že v tomto volebním období budou mít finanční a kontrolní 

výbor po třech členech. 

 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

6 b) Volba předsedy finančního výboru 

Do funkce předsedy finančního výboru byl navržen pan  Mgr. Tomáš Bjaček, který kandidaturu přijal. 

Dále byl navržen pan Ing. Leopold Šíma, ale jelikož nebyl přítomen, i přesto, že měl pan Ing. Jiří Kopeň 

jeho písemný souhlas, nebylo možné o tomto návrhu hlasovat. Pan Ing. Kopeň navrhnul, aby se volba 

předsedy finančního výboru přesunula na příští zastupitelstvo. Starosta pan Ing. Řeháček uvedl, že 

v případě, nezvolení prvního navrženého kandidáta, bude volba předsedy finančního výboru 

přesunuta na příští zastupitelstvo obce. Přešlo se tedy k hlasování.  

 

Usnesení: 

1-6b-1 Zastupitelstvo obce volí předsedou finančního výboru Mgr. Tomáše Bjačka. 

 

Pro 10, proti 2, zdržel se 2. 

Usnesení bylo přijato. 

 

6 c) Volba členů finančního výboru 

Starosta pan Ing. Řeháček poprosil o návrhy členů do finančního výboru. Panem Pavlem Pokorným 

byla navržena Mgr. Cilečková, taktéž vzhledem k její nepřítomnosti se o tomto návrhu hlasovat 

nemohlo. Pan Bc. Lička navrhnul pana Ing. Ondřeje Mizeru, který kandidaturu přijal. Další návrhy 

nebyly, přešlo se k hlasování. 
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Usnesení: 

1-6c-1 Zastupitelstvo obce volí členem finančního výboru Ing. Ondřeje Mizeru. 

 

Pro 13, proti 0, zdržel se 1. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

6 d) Volba předsedy kontrolního výboru 

Do funkce předsedy kontrolního výboru byl navržen Ing. Marek Bárta, Ph.D., který kandidaturu přijal 

a v kontrolním výboru již dříve pracoval.  

 

Usnesení: 

1-6d-1 Zastupitelstvo obce volí předsedou finančního výboru Ing. Marka Bártu, Ph.D. 

 

Pro 10, proti 1, zdržel se 3. 

Usnesení bylo přijato. 

 

6 e) Volba členů kontrolního výboru 

Pan Ing. Ondřej Mizera navrhuje členem kontrolního výboru pana Ing. Jiřího Kopeně. Pan Pavel 

Pokorný navrhuje dalším členem kontrolního výboru pana Ing. Michala Krále. Oba souhlasili. 

 

Usnesení: 

1-6e-1 Zastupitelstvo obce volí členem kontrolního výboru Ing. Jiřího Kopeně. 

 

Pro 13, proti 0, zdržel se 1. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: 

1-6e-2 Zastupitelstvo obce volí členem kontrolního výboru Ing. Michala Krále. 

 

Pro 10, proti 1, zdržel se 3. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Starosta pan Ing. Petr Řeháček doplňuje, že na příštím zastupitelstvu bude zvolen druhý člen 

finančního výboru.  
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7) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce 

Odměny členů zastupitelstva obce se stanoví podle zákona o obcích č. 128/2000 Sb. v platném znění, 
s účinností od 1. 1. 2020 podle nařízení vlády č. 338/2019 Sb. došlo k novelizaci nařízení vlády č. 
318/2017 Sb. o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, a to podle počtu 
obyvatel, kteří byli hlášeni k trvalému pobytu k 1. 1. kalendářního roku v roce voleb. 
 

Starosta pan Ing. Petr Řeháček objasnil možný souběh funkcí. Pokud zastupitelstvo obce o 

poskytování souhrnné odměny výslovně nerozhodne, bude se tomuto neuvolněnému členu 

zastupitelstva obce poskytovat jen jedna odměna, a to za funkci, kterou zastupitelstvo obce stanovilo 

jako nejvyšší.  

 

Návrh usnesení: 

1-7-1 Zastupitelstvo obce Vřesina stanovuje od 24.10.2022 svým neuvolněným členům, za výkon 

funkce, odměny za měsíc v následujících částkách: 

místostarosta        32. 501,- Kč 

člen rady          7. 223,- Kč 

předseda výboru zastupitelstva/komise rady     3. 611,- Kč 

člen výboru zastupitelstva/komise rady      3. 010,- Kč 

člen zastupitelstva obce bez dalších funkcí      1. 805,- Kč 

V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce bude odměna 

poskytována ode dne složení slibu. 

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována 

ode dne zvolení do příslušné funkce.  

 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Musí se také počítat se situací, že členem finančního nebo kontrolního výboru, předsedou či členem 

komise, může být zvolena i fyzická osoba, která není zastupitelem obce. 

 

Návrh usnesení: 

 

1-7-2 Zastupitelstvo obce stanovuje od 24.10.2022 členům výborů zastupitelstva obce a komisí 

rady obce, kteří nejsou zastupiteli obce, odměny za měsíc v následujících částkách: 

 

předseda komise rady      2. 990,- Kč 
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člen výboru zastupitelstva/komise rady    2. 490,- Kč 

 

Při souběhu funkcí bude vyplácena odměna za výkon jedné funkce, v případě, že dojde k souběhu 

funkce předsedy komise rady a člena výboru zastupitelstva/komise rady, bude vyplacena odměna 

za výkon funkce předsedy komise. 

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne 

zvolení do příslušné funkce. 

 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

8) Jmenování „určeného člena“ zastupitelstva pro činnosti spojené s pořizováním územně 

plánovací dokumentace 

Starosta informuje, že obec musí mít schváleného člena, který bude dle zákona o územním plánování 

a stavebním řádu tzv. „prodlouženou rukou“ obce, při řešení různých problému v souvislosti 

s územním plánem, změn apod. Pan Pavel Pokorný navrhnul starostu obce pana Ing. Řeháčka.  

Pan Ing. Jiří Kopeň navrhnul pana Bc. Petra Ličku, který se v územním plánu aktivně angažuje a vyzná 

se v této problematice. V současné situaci se čeká na pozemkové úpravy, což je složitý proces. Poté 

se přešlo k hlasování. 

 

Usnesení: 

1-8-1 Zastupitelstvo obce Vřesina jmenuje Bc. Petra Ličku jako „určeného člena“ zastupitelstva 

obce pro činnosti spojené s pořizováním územně plánovací dokumentace obce pro volební období 

2022 – 2026. 

 

Pro 4, proti 1, zdržel se 9. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení: 

1-8-2 Zastupitelstvo obce Vřesina jmenuje Ing. Petra Řeháčka jako „určeného člena“ zastupitelstva 

obce pro činnosti spojené s pořizováním územně plánovací dokumentace obce pro volební období 

2022 – 2026. 

 

Pro 10, proti 0, zdržel se 4. 

Usnesení bylo přijato. 
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Starosta garantuje panu Bc. Ličkovi, že bude „styčným důstojníkem“, se kterým případné změny 

bude řešit jako první. 

 

9) Diskuse 

Starosta obce pan Ing. Petr Řeháček všem poděkoval, využil prostor, aby ještě jednou přede všemi 

zopakoval, že post starosty nabídl Petru Krahulcovi, protože dostal nejvíce hlasů. Teprve po jeho 

odmítnutí se stal lídrem.  Také chtěl připomenout, že před čtyřmi lety vyhrál volby Ing. Jiří Augustin. 

SNK chtělo, aby Ing. Augustin byl starostou. ODS společně s Otevřenou radnicí se spojili, dohodu 

porušili a prosadili do funkce toho, kdo volby nevyhrál, tehdy pana Ing. Kopeně.  

Poté padlo několik málo dotazů občanů. Pan Jan Fučík položil otázku, která se týká hluku 

z Prodloužené Rudné. Starosta o problematice ví, chtěl by v řešení situace pokračovat a udělat proto 

maximum. Dalším dotazem byl chodník na hřiště. Všichni vědí, že je to dlouhodobý problém. Starosta 

se vyjádřil, že plánovanou lávku, nepovažuje za šťastné řešení. Projekt by chtěl pozastavit, ne zrušit. 

Řešení by viděl v odkupu pozemků a problém jednou pro vždy vyřešit kvalitním chodníkem až 

k parkovišti podél ulice Osvobození. Jeho vizí je sportovní hala, který by tam mohla stát. Pan Pavel 

Pokorný doplnil informace ohledně odkupu pozemků. Všichni věděli, že majitelé pozemků měli 

výhrady k některým lidem ve vedení obce. Třeba se podaří je přesvědčit, důležité bude s nimi jednat. 

Profesor Vašinek měl dotaz, zda bude nějaký společný program k nahlédnutí a jaké budou priority 

rady. Doporučuje, že by se mělo navázat na rozjeté věci. Starosta pan Ing. Řeháček informuje o tom, 

že pokud nějaké prohlášení bude, jistě se zveřejní. Prioritou pro něj je, navázat na řešení energetické 

soběstačnosti obecních budov, řešení kanalizace. Myslí si, že po dobu čtyř let, žádná nová budova 

v obci stát nebude, a to hlavně vzhledem k dnešním cenám. Pan Lukáš Kotala položil dotaz k tématu 

KODUS. Doporučil, aby se více diskutovalo s občany.  Starosta pan Ing. Řeháček sdělil, že projekt by 

chtěl pozastavit, v nejbližší době se stavět určitě nebude. Chce se pobavit s občany o návrzích, teprve 

poté až vyhodnotit, co by mohlo být v budoucnu ve středu obce postaveno.  Pan Ing. Šimáček 

doporučuje stanovit si priority, aby se vše krok za krokem dařilo. Dříve byl v investiční komisi, apeluje 

na větší návaznost s radou. Pan Ing. Mičaník sděluje, že posledním úkolem komise pro rozvoj obce, 

bylo zpracování koncepce chodníků ve Vřesině. Uvítal by další názory občanů k této problematice.  

Starosta pan Ing. Petr Řeháček shrnul průběh jednání zastupitelstva. Doufá ve spolupráci se všemi 

přítomnými zastupiteli, hlavně s panem Ing. Kopeněm. Váží si jeho práce. Pan Ing. Kopeň informuje, 

že má připraven rozsáhlý předávací protokol, spojovacím článkem tak bude pan Pavel Pokorný, který 

je místostarostou třetí volební období, a taktéž ví, co se poslední čtyři roky v radě projednalo a řešilo. 

Běží několik projektů, hodně věcí je rozdělaných. Pan Pavel Pokorný prosí občany, aby na 

zastupitelstva obce stále chodili, protože se rozhoduje o důležitých věcech a občané se tak mohou 

vyjádřit. Pan Ing. Kopeň informuje o stavu peněz na obecním účtu. Pan Jan Fučík přichází s nápadem 

online přenosu zastupitelstvech. Starosta pan Ing. Řeháček nápad zváží.  
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10) Závěr 
Starosta pan Ing. Petr Řeháček poděkoval všem za účast, a protože další připomínky, ani náměty 

nebyly, starosta obce v 17:58 schůzi ukončil. 

 

Ve Vřesině dne: 27. 10. 2022 

 

Zapsala: Iveta Bártová, DiS. 

 

Ověřovatelé zápisu:                   Ing. Tomáš Mičaník, Ph.D.               ………..…………………     

           Bc. Petr Lička                     ……………………………          

    

       ……………………………                     …………………………… 

   Ing. Petr Řeháček, starosta                                    Pavel Pokorný, místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


